
GR20130912 punt AP6: Vraag van raadslid Kurt Van Den
Driessche (N-VA) aan het college van burgemeester en
schepenen in verband met de 11 juli-viering in Ninove

Volgende motivering wordt door de heer Kurt Van Den Driessche in zijn vraag vermeld:

 

"Een Vlaams feest op de Vlaamse feestdag. Het lijkt evident, maar de laatste 11 juli-viering in Ninove werd gekenmerkt door een aantal valse noten.

 

Toelichting:

 

Onze fractie wenst in eerste instantie te benadrukken dat we verheugd zijn dat er evenementen en volksfeesten worden georganiseerd in Ninove,
maar de manier waarop de vorige Vlaamse Feestdag werd georganiseerd, daar hebben wij toch een aantal bedenkingen bij.

 

Eerst en vooral wensen we kort onze teleurstelling bij het multiculturele feest Ninomundo in herinnering te brengen. De N-VA heeft op zich geen
probleem met dergelijk feest, maar waarom enkel mensen laten kennismaken met vreemde culturen en niet van de gelegenheid gebruik maken
om ook onze Vlaamse cultuur in de kijker te zetten? Een gemiste kans, wat ons betreft. Hierdoor werd dit evenement door velen aangevoeld als
een promotie van de multiculturele samenleving, meer dan als een integratie bevorderend feest.

 

Aangezien Ninomundo niet werd gebruikt om onze Vlaamse cultuur uit te spelen, dachten wij en velen met ons, dat het feest van de Vlaamse
Gemeenschap zou worden aangegrepen om een integratie bevorderende onderdompeling in onze Vlaamse cultuur aan te bieden aan
inwijkelingen. Niets was echter minder waar. We stelden vast dat op onze Vlaamse feestdag niet alleen Vlaamse, maar ook Frans- en Engelstalige
muziek werd gespeeld. Niettegenstaande de festiviteiten werden georganiseerd onder de vlag van 'Vlaanderen feest' waren er dan ook nog eens
bitter weinig leeuwenvlaggen te bespeuren. Hoeft het dan ook te verwonderen dat de Ninovieter zich de vraag stelt wat dit nog met de Vlaamse
feestdag te maken heeft?

 

Voor alle duidelijkheid, de overtuigde Vlaming in het algemeen en de N-VA in het bijzonder, zijn niet wereldvreemd en tegen andere talen, maar
wij vragen wel het nodige respect voor onze taal en cultuur. Zeker op de Vlaamse feestdag dat een heus feest zou moeten zijn met de nadruk op
onze eigenheid. Onze cultuur is meer dan rijk genoeg om een volledige avond of dag feestelijk te vullen.

 

Gelet op voorgaande punten lijkt het ons evident dat een Vlaamse feestdag een echt feest dient te zijn met Vlaamse gebruiken, muziek, vlaggen,
eten en drinken. Omliggende steden en gemeenten geven in deze het goede voorbeeld. In Ninove… en ik citeer uit de krant… "ziet men het
probleem niet". Deze uitspraak bewijst dat de organisatoren onvoldoende oog hebben voor het wezen van de Vlaamse feestdag.

 

https://www.ninove.be/


Voor de N-VA is de vorming van een Vlaamse Gemeenschap waaraan iedereen die dat wil kan deelnemen, een essentieel punt voor het in stand
houden van het sociaal weefsel, dat vele maatschappelijke problemen kan voorkomen. Een feestdag die onze gemeenschap viert, mag meer zijn
dan een verplicht nummer met wat muziekgroepjes die niet weten waar ze precies aan deelnemen. Dit kan beter. N-VA steekt dan ook de hand
uit en vraagt dat volgend jaar alle Ninoofse politieke partijen worden betrokken in een 11-juli comité, zodat de Vlaamse feestdag in Ninove zal
worden wat het moet zijn: een echt Vlaams volksfeest dat mensen kan verenigen in plaats van verdelen. Laat ons samen fier zijn Vlaming te zijn.

 

Vragen:

 

1. Werden de nieuwe en anderstalige Ninovieters expliciet uitgenodigd op de 11 juli viering zoals dit in punt 27 van het Lenteakkoord mooi werd
omschreven met de woorden 'aanklampend beleid'?

2. Is het CBS bereid om vanaf volgend jaar op 11 juli een uitsluitend Vlaams programma te voorzien en anderstalige activiteiten, muziek en zangers
te programmeren op volksfeesten zonder specifieke betekenis?

3. Is het CBS bereid om op 11 juli alle Belgische vlaggen aan officiële gebouwen te vervangen door Vlaamse Leeuwen?

4. Is het CBS bereid ook de rest van de stad en de deelgemeenten geel te laten kleuren met Vlaamse Leeuwen door hiervoor een oproep te doen
aan de bevolking in Ninove Info?

5. Is het CBS bereid om de 11 juli viering los te koppelen van eender welk ander initiatief dat niets te maken heeft met de Vlaamse feestdag, zoals
de parkconcerten of de donderdagen?

6. Is het CBS bereid tot oprichting van een partijoverschrijdend 11 juli comité, waarbij een uitsluitend Vlaams programma wordt opgesteld en
uitgewerkt?

7. Is het CBS eveneens de mening toegedaan dat er in Ninove al genoeg vreemde talen worden gesproken en dat we dit niet zelf extra in de hand
moeten werken, en al zeker niet op de Vlaamse feestdag?"
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